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Abstract (en)
A pressure foot for a multi-needle lockstitch sewing machine has a holder which effects the vertical motion of the several needles held, a post to
guide the foot vertically, a means for exerting foot pressure on the surface of the item (41) to be sewn and a preceding main plate (51). The pressure
foot (13) is led through an opening (52) in the plate under the action of a spring (39) acting from above to press the item onto the machine bed (15)
in the region where the needle is putting in stitches. When the needle (1) is out of the item the foot can be lifted by the bar (7) carrying the needle.

Abstract (de)
An der Mehrnadel-Steppmaschine ist jeder Nadel (1) ein Anpressfuss (13) zugeordnet. Der Anpressfuss (13) ist auf einer vertikal liegenden
Führungsstange (11) verschiebbar gelagert und mit der Kraft einer Feder (39) nach unten verschiebbar. Der Anpressfuss (13) ist von der
Nadelhalterstange (7) vom Steppgut (41) abhebbar und beim Einstechen mit einstellbarer Kraft auf letzteres absenkbar. Der Anpresskopf (17)
des Anpressfusses (13) eilt der Nadel (1) beim Einstechen in das Steppgut (41) so lange voraus, bis das Steppgut (41) auf dem Nähguttisch (15)
festgeklemmt ist, und bleibt dort, bis die Nadel (1) das Steppgut (41) wieder verlassen hat. <IMAGE>
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